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UNIVERSITY OF SCIENCE
AND TECHNOLOGY DIGITAL DEPTH HONG KONG OFHCE FOR INTERNATIONAL COOPERATION





「海上講堂」海洋科普教育系列活動二 
報名表格

	請於2025年12月17日（星期三）或之前將填妥的申請表以電郵方式提交至「數字化深海典型生境」大科學計劃香港國際合作中心（電郵地址：hkb@ust.hk）。


日期：2026 年1 月7日（星期三）

時間：下午14:30-17:00

地點：香港科技大學夏利萊博士及夫人演講廳(LTC)
	參加學生人數
	學生年級
	參加教師人數

	
	
	

	本校*需要／不需要接駁車服務。 （*請刪去不適用者）
如需要接駁車服務，請剔選 (上車地點：□ 灣仔 □ 九龍塘 □ 將軍澳


備註：

· 活動費用全免，申請將按先到先得的原則處理。
· 申請結果將於收到報名表格後两個工作日內以電郵確認。

· 如申請接駁車服務，主辦方將於活動前两日以電郵通知負責教師確實的上車地點。
· 如因惡劣天氣而取消活動，主辦方將另行知會安排。

學校名稱：                                                                
負責教師姓名：                   (中文)                             (英文)
負責教師聯絡電話：              負責教師電郵地址：                    
日期：
“Class at Sea” Marine Science for Global Citizens Series 2
Registration Form
	Please return the completed registration form on or before 17 December 2025 (Wednesday) to the Digital DEPTH Hong Kong Office for International Cooperation by email (email address: hkb@ust.hk).


Date:
07 Jan. 2026 (Wednesday)

Time:
14:30 - 17:00 

Venue: Padma and Hari Harilela Lecture Theater (LT-C), the Hong Kong University of Science and Technology
	Number of Participating Students
	Level of students
	Number of Accompanying Teachers

	
	
	

	Our school *requires / does not require shuttle bus service. (*Please delete as appropriate.)

If shuttle bus service is required, please tick( the pick-up location: 

□ Wan Chai □ Kowloon Tong □ Tseung Kwan O


Remarks:
· The event is free of charge.  Applications will be processed on a first-come, first-served basis.

· Application results will be confirmed by email within two working days upon receipt of the registration form.
· If shuttle bus service is requested, the organizer will notify the teacher-in-charge of the confirmed pick-up location of shuttle bus by email two days before the event.

· In case of cancellation due to inclement weather conditions, further arrangements will be announced by the organizer.
Name of School: ____________________________________________________________

Name of Teacher-in-charge: ___________________(English)_________________(Chinese)

Contact No. of Teacher-in-charge: ____________________
E-mail Address of Teacher-in-charge:  ____________________

Date: 

PAGE  
8

